
Dokumentägare: Mötesprotokoll Utfärdandedatum:
Isak Hake Logistiksektionen 2022-10-11

Protokoll vid möte 2022-10-05
Mötestid: 17:15-18:35
Plats: TP43, Zoom

1. Mötets öppnande
Fanny Lundgren Hamrebjörk öppnade mötet kl.
17:17.

2. Val av justerare
Max Barkö och Henrik Andersson valdes till
justerare.

3. Mötets behöriga
utlysande

Mötet var behörigt utlyst.

4. Adjungeringar
Linus Carlsson (lämnade mötet 17:52), Linus
Westerberg

5. Fastställande av
föredragslista

Föredragslistan godkändes.

6. Närvaro

Fanny Lundgren Hamrebjörk
Mikaela Karlsson
Henrik Andersson
Pontus Thörn
Max Barkö
Simon Karlsson
Johan Sten
Isak Hake
Elsa Bylin (gick från mötet 17:50)
Tilda Trulsson

7. Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes.

8. Avstämning
föregående möte

Fanny: Kolla med Gry ifall Familjen kan bryta sig
loss från Sektionens ekonomi eller om de är
tvungna enligt stadgarna att Familjen måste ligga
under sektionen. OK
Svara Trappan ang. Kulturnatten OK
Meddela berörda ang. höstmötet Typ ok
Mikaela: Kolla upp ifall Familjen kan ansöka om ett
bankkort till Familjen. OK.
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Maila Juliana. OK.
Henrik: Skissa på märken. OK
Fixa Elsas namn på mailen. Fixa en hoodie till Elsa.
Storlek M. Typ ok.
Pontus: Gå på AMO utbildning. OK.
Max: Möte med GDK sektionen. Nej
Ovveinvigningsmöten. OK
Simon K: Kontakta gamla logistikare till
Jubileumsittningen. De får gärna komma. Inte än.
Johan: -
Isak: Hjälpa Fanny. OK.
My: -
Tilda: -
Elsa: Läs igenom testamentet. OK.

9. Val av vice
studienämndsordföran
de

Linus presenterar sig
Han går FTL2 och har varit med i styrelsen för
Borådet på Gripen. Är med som fullmäktige i
LinTek. Nu vill Linus in i sektionen.
Finns tid? Ja, det kommer gå.

Mötet beslutade att:
- Välja Linus Westerberg som Vice

Studienämndsordförande HT22

10. Projektledare LOGIN
My: Tilda för talan: Det har kommit in företag så
pass många att två plan kan täckas. Finns
eventuella sakspons, som Redbull typ.

11. General Familjen
Carl: Linus C för talan: Vi börjar med intervjuer
nästa vecka. Vi har sittning på gång. Familjen ska
vara med på fulvinsrundor under terminen.

12. Festerichefer -

13. Event
Max: Ovve invigningen den 12/11. Vi har ettan på
förmiddagen mellan 12-13. På Himmelstalunds
parken kommer det hålla på till 16-17 nångång.
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På förmiddagen ska det grillas korv och under
rasten på Himmelstalund ska det bjudas på
smörgås från ICA.
Vi ska hålla en station innan alla samlas, ungefär
som förra året vid volleybollplanen.
Skramlar-möte: De ska vara igång 12-18 december.
De vill ha hjälp med marknadsföring. Kontakta dem
ifall vi behöver något annars har vi fria tyglar. Vi kan
hålla en aktivitet mellan 1-12 december. Bössan
stänger dock några dagar efter den 18:e.

14. Gyckel

Vi ska videogyckla på jubileum sittningen.
Exempelvis göra en sketch på vad man “lär” sig på
föreläsningar. Familjen Escort och 3Cant ska göra
3-stegsgyckel och logistiksektionen kör ett “gyckel”
något roligt framträdande.

15. Kassör

Mikaela: Skriva ihop en äskning från nämnden och
ITN. Det har blivit knas med en överföring så det
ska ringas till Swedbank. Ska ringas till Nordea för
att få i ordning som swish-admin. Det ska
deklareras eftersom ingen har sökt om deklarations
frihet.

16. Äskningar

Familjen: Vi vill äska för Mexicosittningen som ska
hållas den 11/11. Det ska inte följa traditionen och
vara en fulsittning. Sittningen ska hållas i en lokal vi
behöver abonnera den. Detta vill vi utföra med ett
så billigt pris som möjligt och så att det ska finnas
en buffert kvar till nästa generationen av Familjen.
Det kommer vara en ny-variant av sittning i år.
Sponsmöjligheterna är utspridda över flera
sittningar. Det finns ett övrigt område som täcker
2000kr som möjligtvis kan spenderas på Mexico.
Det kan finnas pengar från Jubilumsittningen
beroende på hur det går för äskningen från både
nämnden och ITN. Det är inget som är hugget i sten
och det kommer vara fler som vill söka spons. KTS5
kommer söka äskning i vår och är lagda på is.
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Familjen är de enda hittills som kommit med en
äskning och bör prioriteras.
Det kommer gynna logistikstudenterna i form av
billigare priser och biljettköp till logistikare.

Mötet beslutade att:
- godkänna äskningen på 2000 kr till

Mexikosittningen 2022, för att kunna sänka
biljettpriset för logistiksektionens
medlemmar

17. Info & PR

Henrik: Har hållit på med märkena. De blir lite
dyrare ifall det används silvertråd runt märkena,
men inget överdrivet. Mest osäker på hur designen
för programmens jubileumsmärken ska se ut. Vävt
märke. Färgkombinationer kan användas för att
knyta märkena till programmen. Det bör lösa sig
med märkena till jubileumet.

18. Alumniansvarig Simon K: Inget att tillägga

19. Näringslivsansvarig

Tilda: Ska kontakta FOI om en större logotyp till
väskan. Gå till Yakobs för att beställa och säga att
de fakturerar oss. En väska bör kosta 344 kr
exklusive moms men spons gör att de kommer
kosta omkring 100 utan tryck.

20. Arbetsmiljöombud

Pontus: Utbildning gjord och AMO-projektet ska
göras med alla AMO på LiU. En affisch ska sättas
upp så de kan kontakta oss om någon har en dålig
arbetsmiljö.

21. Ordförande

Fanny: Gjort klart mallen för dagordning och
protokollet för höstmötet. F.d kassör och
ordförande har kontaktats angående vad de ska
presentera. LinTek har inte hört av sig vem som
kommer på mötet.

Isak: Hjälper Mikaela med äskning just nu.
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22. Rekrytering
Johan: Inte så mycket som händer just nu.
POP-veckan i oktober.

23.
Studienämndsordförande

Elsa: Ej närvarande vid denna punkt. Tilda för talan:
Det ska ske ett möte mellan Elsa, Linus och Tilda
med lite information om möten, posten och annat
nödvändigt.

24. Övriga frågor -

25. Att göra till nästa
möte

Fanny: Elsa och Linus ska läggas till i mallen för
mötesprotokoll. Maila Vilma om KTS5 äskning.
Maila utbildningsansvarige om vice Snordf.

Mikaela: Maila testamente till Linus. Äska av
nämnden och ITN. Fixa företagskortet.

Henrik: Fixa klart märkena, kontakta mera.se. Fixa
affisch om stipendium.

Pontus: Sätta upp en affisch på anslagstavlan.

Max: Fortsätta planera ovve invigningen. Förbereda
jubileumsittningen. Kanske fixa en tävling för att
locka till jubileumveckan. Kolla intresse hos
Alumner.

Simon K: Skriva till Alumner för att kolla intresset.

Johan: Maila ansökande angående
rekryteringsutskottet.

Isak: Fixa inför pluggstugan och syjuntan. Skriva
äskning. Kontakta valbered angående infoträff vid
anslagstavlan.

My: -

Tilda: Gå till Yakobs. Cyclife ska kontaktas.
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26. Nästa möte
Nästa träff:
Nästa lunchmöte är: 2022-10-11
Nästa kvällsmöte är: 2022-11-17

27. Mötets avslutande
Fanny Lundgren Hamrebjörk avslutade mötet kl.
18:35

Protokoll fört av: Justering:

Isak Hake Fanny Lundgren Hamrebjörk

…………………………………… …………………………………….

Max Barkö

……………………………………

Henrik Andersson

……………………………………
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